
 
 
 
 
 

Betreft: Artikel 41 vragen over het project ‘familievarken’ 
 
 
Berghem, 28 november 2022 
 
Geacht college van B&W, 
 
De SP vindt het project Familievarken een interessant project omdat het aansluit bij het 
natuurlijke gedrag van varkens: ze krijgen de kans om in familieverband op te groeien. Ook 
wordt gebruik gemaakt van hun instinct om hun nest niet te bevuilen. Door ze op een 
afzonderlijke plek te laten poepen en plassen ontstaan aanknopingspunten om de 
stikstofuitstoot flink te beperken.  
Tot onze verbazing lazen wij afgelopen zaterdag in Brabants Dagblad dat de gemeente 
Boekel de pacht voor de grond waarop de ‘familiestal’ is gebouwd heeft opgezegd. Daardoor 
moet het project voortijdig stoppen. Dit terwijl er vanuit Agrifood Capital 1,8 miljoen 
subsidie is ingestoken, waarvan ongeveer 3 ton van de gemeente Oss. 
 
Omdat de SP veel waarde hecht aan diervriendelijke varkenshouderij én aan het zorgvuldig 
omgaan met belastinggeld hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Klopt het dat de gemeente Boekel de pacht heeft opgezegd waardoor het project 
voortijdig moet stoppen?  

2. Heeft de gemeente Boekel hierover met de andere Agrifood-gemeenten overleg 
gevoerd?  

3. Heeft u geprobeerd de gemeente Boekel op andere gedachten te brengen, 
bijvoorbeeld omdat volgens de bedrijfsleider nog maar een jaar nodig is om het 
project af te ronden? 

4. Mocht de gemeente Boekel geen overleg hebben gevoerd met de andere Agrifood-
gemeenten, wat vindt u dan van de handelwijze van de gemeente Boekel? 

5. Bent u in dat geval bereid om bij de gemeente Boekel een schadeclaim in te dienen 
vanwege de kapitaalsvernietiging die het gevolg is van hun handelswijze? 
 
 

Namens de fractie van de SP, 
 
Adrie Geerts 


